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Styrelsemöte nr 2 2021-09-20, Scaniarinken 
 

Styrelse Martin Lyckström, Lars-Axel Andersson, Terese Carlsson, Anne Johansson, 
Patrik Svensson, Andreas Ekström, Tony Sandberg, Robert Andersson 

Adjungerade 
 
Frånvarande 

Timmy Cox, Inga-May Forslund 
 
Jim Karlsson 

  

1 Mötets öppnande  

Martin öppnar mötet och hälsar välkommen 

2 Sekreterare Timmy Cox 

3 Val av justeringsman 

Tony jämte ordförande väljs att justera protokollet 

4 Föregående protokoll  
Beslut under punkt 6 från föregående protokoll 2021-08-16 revideras enligt följande; 
Annikas anställning fortsätter och ingen annonsering av nyanställning sker. 
Kvarstår att utvärdera om vissa av den tjänstens uppgifter kan läggas på den nya 
Distriktschefen. För att möjliggöra utvärderingen skall all kommunikation mellan 
Annika och styrelsen from nu gå via Martin/Timmy 

5 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkänd 

6 Eskaleringar (akuta ärenden som resp verksamhetsområde inte 

kan lösa själva) 

6.1 Övergångar mellan ungdomslag (Martin) 

Efter att ett antal övergångar i ung ålder (årskull 11, 09 och 08) skett där signal från 
förening som spelare lämnat upplever att man från mottagande klubb inte tillräckligt 
tydligt säger nej till övergången skapar problem. 
 
Frågan om föreningarnas ansvar diskuteras och mötet beslutar att kalla till ett 
ordförandemöte för att återigen lyfta frågan och förtydliga innebörden 
av ”Avsiktsförklaringen” som är skriven mellan föreningarna och trycka på vikten av att 
stanna i sin hemmaförening. 
 
Frågan hur Sörmlands ishockeyförbund ska agera när den typ av situation uppstår 
väcks. 
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Beslutades att Lars med Timmy utarbetar en aktionsplan för att vid ev 
förfrågan/konflikt kring övergång ska kunna utvärdera/analysera situationen för att 
uttömma alla andra alternativ än just att byta förening. 
 

7 Fokuspunkter 

7.1 Rapportvägar (Robban) 

Robban lyfter frågan beträffande arbetsordning kring Distriktschefsrollen. 
Beslut: Robban med Tony tar fram förslag. 
 

7.2  

Beslut om godkännande av utbetalning för stöd av utskick till Gnesta IK samt 

Katrineholms Hockey 

Se bilaga 1 och bilaga 2 samt utskrifter 
 

Beslutades att betala ut 50% av redovisad kostnad i bidrag till nämnda klubbar 
enl tidigare beslut på styrelsemötet den 15/3 2021, för stöd till utskick av 
rekryteringsbrev till Tre kronors Hockeyskola,  
 

8 Statusrapporter 
 

8.1 Ekonomi (Tony) 

Tony redogör för det ekonomiska läget. Inväntar en del inbetalningar från Tv-

pucken annars enl prognos. 

 

8.2 Utbildning (Patrik) 

Patrik redogör kort kring utbildning att det är full fart från kommande helg. Den nya 
utbildningsportalen är i drift men en del funktioner ännu inte är fungerande. Patrik 
uppmanar till att man rapporterar till supporten om man hittar något som inte fungerar. 

 

8.3 Disciplin/Tävling (Lars-Axel) 

Har inkommit ett par ärenden. Göran Söderberg representerar disciplinkommittén. 
 

8.4 Funktionär (Andreas)  

Båsfunktionärsutbildningar samt distriktsutbildning utörda. Andreas redogör för de 
uppkomna regeländringar och återkommer med hur Södermanland förhåller sig till 
ändringarna. 
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8.5 Distriktslag (Anne/Lars-Axel, Patrik) 

Lars redogör för killarnas resultat, tredje plats i kvalgruppen, och gläds åt att fler 
klubbar har varit representerade i distriktslaget. 
 
Anne redogör för tjejernas resultat vilket även här blev en tredje plats i kvalgruppen. 
Stämningen har varit god i gruppen men belyser att behovet av fler utövande tjejer i 
hockeyn är en viktig fråga. 
 

8.6 Region Öst (Martin, Tony)  

Martin redogör för senaste regionsmötet där frågan om domararvodering diskuterades 
med anledning av krav om höjd ersättning i sthlm har ställts från domarföreningen. 

9 Nuläge Timmy 
 
Möten har hållits med flertalet föreningar där diskussion om behov i framtiden har stått 
i centrum samt vilka framtidsfrågor man känner behöver prioriteras. 
Tätt samarbete med RF-SISU initierats och utbildningsprojekt 
kring ”Hemmaplansmodellen” påbörjat. 
Projekt beträffande utveckling av tjejhockeyn i Södermanland har påbörjats. 

10 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

11 Nästa möte 
Tid:  18/10 kl 17.30 
Plats: Scaniarinken, pressrummet 

12 Mötet avslutas  
Martin tackar för deltagandet i mötet som därmed avslutas. 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
 
 
Martin Lyckström  Tony Sandberg  Timmy Cox 
Ordförande   Vice Ordförande  Sekreterare 
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